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- Skött den löpande bokföringen för 2009 med assistans av en extern redovisningskonsult. 
- Möten och korrespondens med redovisningskonsult för arbetsgivarregistrering, bokslut, revision m.m. 
- Möten med revisionsbolaget BDO Nordic för löpande revision av föreningen som varje år.  
- Gjort e-postutskick till medlemmarna om aktuella plazarelaterade frågor och träffar på plazan.
- Administrerat e-postlistan genom att lägga till och ta bort prenumeranter vid förfrågan. 
- Hjälpt till att arrangera aktiviteter för tjejer ihop med kvinnliga ledare samt aktiviteter för alla medlemmar.
- Bokat tjejaktiviteterna för 2010 så att tjejledarna vet vilka datum, tider m.m. som de ska arbeta.
- Köpt in hjälmar, skydd och kamera att låna ut till medlemmar vid kurser eller andra tillfällen. 
- Agerat ledare och fotograf vid ett flertal aktiviteter som städ-/skate-/bygg-/svets-/foto-/film-aktiviteter.
- Försett medier och författare som uttryckt önskemål om det med plazabilder samt information om parken.
- Dokumenterat byggen i parken med foto och video samt startat plazablogg och där publicerat plazabilder.
- Fortsatt samarbetet med internetcommunityn skate.nu, bland annat genom att integrera bloggen där.
- Startat parkprofil för plazan på skate.nu och uppdaterat med bilder och videos där.
- Startat facebookanvändare för parken och löpande informerat om plazarelaterade frågor där.
- Lagt till plazan som alternativ på Fortums omröstningssida om var i Stockholm invånarna vill ha belysning. 
- Genom nätverkande, medlemsutskick m.m. informerat om omröstningen. Hittills fått 700 plazaröster på 7 dagar. 
- Införskaffande av billig begagnad bil för medlemsutflykter och inhandling av byggmaterial til parken. 
- Uthyrning av bilen till Brotherhood firmas byggverksamhet samt skött betalning av parkeringshus.
- Inventerat containerinnehåll efter inbrottet under våren 2009 och gjort lista på det som stulits. 
- Anmält till försäkringsbolaget, letat upp och skickat in kvitton på de stulna maskinerna (elverk och svetsar t.ex.). 
- Fått avslag från försäkringsbolaget (If). Överklagat avslaget och till slut fått rätt. Köpt ny svets och nya lås m.m. 
- Förnyat föreningsförsäkringar, bilförsäkringar.
- Administrerat ändringar i medlemsregister. 
- Utformat verksamhetsberättelse.
- Utformat föreningsbidragsansökan.
- Administrerat föreningens bankkonton och transaktioner.  
- Fortsatt att bygga upp kontaktnätet för att främja framtida arbete med Brotherhood Plaza.
- Startat upp samarbete med personer som vet mer om vilka medel vi som förening kan söka för att kunna jobba 
  vidare mot föreningens mål. 
- Byggt vidare i parken ihop med frivilliga medlemmar, kompisar praktikanter m.fl. (även som Brotherhood firma)
- Möten och löpande korrespondens med Billy Östh (m), Mats Berglund, Cecilia Uddenfelt, Inger Bogne
  med flera angående 2009 års tillbyggnader samt kommande tillbyggnader för 2010, då Billy Östh nu 
  har fått gehör för sina återkommande förslag om att Stockholms stad skall skjuta till medel för att bygga 
  ut parken. Förslag som hela Skarpnäcks stadsdelsnämnden även lagt. Beslut har nu tagits av idrotts-
  borgarråd Madeleine Sjöstedt (fp) och finansborgarråd Sten Nordin (m) att ordna en byggbudget för 2009-2010.

  Styrelsen år 2009 bestod av David Krug, Niclas Norman Sellhammar samt Frank Lång.
 

 

Exempel på styrelsens verksamhet 2009

David, Tim och Frank bygger stenbänkar och medlemmen Mikko provkör. 
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PLAZAPLAZA
www.BrotherhoodPlaza.com

Brotherhood föreslog Skarpnäcks
stadsdelsnämnd och Stockholms
stad att man skulle bygga en park
för umgänge, skateboarding, konst
och en mängd andra aktiviteter.
Staden sa ja och Brotherhood firma
utformar och bygger nu parken ihop
med plazaföreningens medlemmar.


